
nr 1/2023
egzemplarz bezpłatny

Informator Urzędu Miejskiego w Konstantynowie Łódzkim

konstantynów.pl

Nowy portal   s.2
Ranking gmin   s.3
Rekrutacja do szkół  
i przedszkoli   s.3
Rozmowa z burmistrzem s.4
Budżet na 2023 rok  s.5
Mapa inwestycji  s.6-7
Aktywny Kanzas  s.9
Nowy wóz strażacki  s.11
Dystrybuujemy węgiel s.11
Zdolni stypendyści  s.12-13
Kalendarium 2022 roku s.14-15

Inwestycje

Tomasz Karauda 
Konstantynów to dla niego Kanzas
Przeczytaj rozmowę na str. 8

Sport



Więcej informacji na naszym portalu konstantynów.pl

2

MIASTO

Konstantynow.pl - zmieniamy się dla Was!
Od lutego miejski portal informacyjny 
funkcjonuje w nowej odsłonie. Konstan-
tynów Łódzki przeniósł swój serwis na 
ministerialną platformę samorzad.gov.pl. 
Adres strony pozostał ten sam: konstan-
tynow.pl. 

Dzięki dostępności cyfrowej z interne-
towego serwisu mogą teraz wygodnie 
korzystać osoby z niepełnosprawnościa-
mi. Portal można też łatwiej przeglądać  
w telefonie, bo jego wygląd został za-
projektowany zgodnie z zasadą mobile 
first. A co najważniejsze, utrzymanie na 
platformie i wsparcie techniczne, w od-
różnieniu od starej strony, jest bezpłat-
ne, więc miasto nie będzie ponosiło już 
tych kosztów.
Zapraszamy na oficjalną stronę Kon-
stantynowa Łódzkiego. Znajdziecie tam 
bieżące informacje z miasta i nie tylko.

Pięćdziesięciu chętnych do Miejskiej Orkiestry Dętej! Tyle 
osób zgłosiło się w odpowiedzi na ogłoszenie Miejskiego 
Ośrodka Kultury. W większości to osoby, które już grają na 
jakimś instrumencie, ale do orkiestry mógł zapisać się każdy.  

– Bardzo żałujemy, że kilkanaście lat temu orkiestra zaprzesta-
ła swojej działalności, dlatego cieszy tak duże zainteresowanie  
– mówi burmistrz Robert Jakubowski.

Nową orkiestrą będzie opiekował się MOK, który po-
zyskał 139 tysięcy złotych dofinansowania z Progra-
mu Rozwoju Obszarów Wiejskich na instrumenty, stroje  
i pozostałe wyposażenie. Niezbędny do otrzymania grantu 
wkład własny sfi-
nansuje miasto. 
Lekcje gry z in-
struktorem będą 
bezpłatne. 

Z niecierpliwo-
ścią czekamy na 
pierwszy występ 
naszej nowej or-
kiestry i liczy-
my na sukcesy  
w konkursach.

Trąbka, pompka  
i organy

NOWY PORTAL
już działa!

Zeskanuj kod!

konstantynow.pl #2023
Drodzy Czytelnicy,
przed Wami pierwsze w tym roku wydanie naszego miejskiego in-
formatora. Podsumowaliśmy w nim w skrócie najważniejsze wy-
darzenia minionego roku i zamieściliśmy mapę inwestycji zreali-
zowanych od początku kadencji, tych trwających i planowanych. 
Wśród nich m.in. Małe Centrum Nauki Kopernik, o którym do-
wiecie się więcej z wywiadu z burmistrzem Robertem Jakubow-
skim. W rozmowie nie tylko o inwestycjach i o mieście, lecz rów-
nież o bieganiu… Biegać w Konstantynowie lubi także dr Tomasz 
Karauda – lekarz Kliniki Pulmonologii Uniwersyteckiego Szpitala 
Klinicznego im. Barlickiego w Łodzi, który opowiedział nam, czym 
urzekł go „Kanzas”. Poza tym w numerze jak zwykle aktualności  
z miasta i zapowiedzi nadchodzących wydarzeń.

Ten rok rozpoczynamy z nowymi pomysłami. Cały czas zmie-
niamy się, by jak najlepiej odpowiadać na Wasze oczekiwa-
nia. Dlatego zachęcamy, żebyście redagowali go wspólnie  
z nami. Bądźmy w kontakcie.

Jeśli chcielibyście poruszyć jakiś ciekawy temat,  
zgłosić swoje uwagi – skontaktujcie się z nami:

• mailowo: promocja@konstantynow.pl
• telefonicznie: 42 211 11 73 wew. 104

Paulina Kukielińska
Kierownik referatu Strategii,  
Promocji i Rozwoju Miasta

Urzędu Miejskiego  
w Konstantynowie Łódzkim
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W ubiegłym roku odbyła się II edycja Ran-
kingu Gmin Województwa Łódzkiego. Kon-
stantynów wypadł w nim bardzo dobrze.

Ranking jest inicjatywą realizowaną od 
wielu lat przez regionalne Ośrodki Fun-
dacji Rozwoju Demokracji Lokalnej im. 
Jerzego Regulskiego. Fundacja współpra-
cuje przy jego ustalaniu z Urzędem Staty-
stycznym w Łodzi.
Ranking premiuje gminy o największym 
potencjale w sferze gospodarczej, spo-
łecznej, środowiskowej i przestrzennej. 
Wyniki przedstawiono podczas uroczystej 
gali 1 grudnia. Konstantynów zajął drugie 
miejsce w kategorii gminy miejskie. Po-
prawił o trzy pozycje wynik sprzed roku.

Autorzy rankingu przyglądali się budże-
tom gmin w latach 2019-2021 i zwracali 
uwagę między innymi na:
• dochody gmin 
• wydatki inwestycyjne 
• wskaźnik zadłużenia budżetów 
• środki z Unii Europejskiej i innych źródeł 
niepodlegające zwrotowi  
• liczbę firm zarejestrowanych w REGON
• wyniki egzaminu ósmoklasisty 
• saldo migracji

Znakomite wyniki
rankingu gmin

• wydatki na kulturę i ochronę dziedzic-
twa narodowego
• kwoty przekazane organizacjom poza-
rządowym 
• liczbę mieszkań oddanych do użytku
• dostępność do sieci kanalizacyjnych 
• przyrost naturalny
• plany zagospodarowania przestrzennego
• wydatki na oświatę, wychowanie i opie-
kę nad dzieckiem w wieku do lat 3 
• udział nakładów na szkolenia pracow-
ników rad i urzędów gmin w wydatkach 
bieżących 

- Nasz ranking odnosi się do długotrwa-
łych procesów, oceniane przez nas dzia-
łania mają charakter strategiczny i długo-
terminowy – mówił Cezary Trutkowski, 
prezes Zarządu Fundacji Rozwoju De-
mokracji Lokalnej im. Jerzego Regulskie-
go. - Mamy nadzieję, że przeprowadzane 
analizy statystyczne staną się podstawą 
ważnej dyskusji zarówno nad zarządza-
niem lokalnym, jak i strategicznymi kie-
runkami rozwoju regionu. 
Ranking Gmin Województwa Łódzkiego 
2022 roku został objęty Patronatem Ho-
norowym Regionalnej Izby Obrachunko-
wej w Łodzi i Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego w Łodzi.

20 marca rozpocznie się rekrutacja do 
szkół i publicznych przedszkoli. 

• Placówki będą przyjmowały dokumen-
ty do 7 kwietnia. Nieco dłużej, bo do  
14 kwietnia, będzie można złożyć wniosek  
o przyjęcie do klasy VII oddziału dwuję-
zycznego w SP nr 1.
• Przedszkola wywieszą listy zakwalifiko-
wanych do 8 maja, ale o tym, czy dziecko 
dostało się do wybranej placówki, dowie-
my się 16 maja. Wtedy również poznamy 
ostateczne wyniki rekrutacji do klas pierw-
szych.
• W tym roku nabór do I klasy sportowej 
o profilu pływackim będzie prowadziła  
SP nr 2. Na 12 i 13 kwietnia zaplanowano 
próby sprawności fizycznej dla chętnych 
do tego oddziału. Lista przyjętych zostanie 
opublikowana 12 maja.
• Sprawdzian predyspozycji językowych 

Kiedy i jak zapisać dziecko  
do przedszkola i szkoły podstawowej?

dla kandydatów do oddziału dwujęzycz-
nego w SP nr 1 odbędzie się 10 maja,  
a ostateczne wyniki rekrutacji będą znane 
30 czerwca.
• Podobnie jak w zeszłym roku nabór bę-
dzie prowadzony elektronicznie poprzez 
stronę https://rekrutacja.konstantynow.pl/.

Konstantynowskie szkoły zapraszają na 
dni otwarte:

• 22 lutego – SP 5, ul. Sadowa 5/7
• 2 marca – SP 2, ul. Kilińskiego 75
• 7 marca – SP 1, ul. Łódzka 5/7
• 8 marca – SP 1 ul. Łódzka 117

Konstantynowianie mają do wyboru trzy 
miejskie przedszkola: przy ul. Daszyńskie-
go 3/5, Lutomierskiej 4 i przedszkole z od-
działami integracyjnymi przy ul. Sadowej 8. 
Grupy przedszkolne są też we wszystkich 
podstawówkach. 

Wyniki rankingu

W kategorii gminy wiejskie:
1. Gmina Kleszczów
2. Gmina Ksawerów
3. Gmina Nowosolna
4. Gmina Pabianice
5. Gmina Rząśnia

W kategorii gminy miejsko-wiejskie:
1. Gmina Rzgów
2. Gmina Stryków
3. Gmina Aleksandrów Łódzki
4. Gmina Uniejów
5. Gmina Wieluń
 
W kategorii gminy miejskie:
1. Miasto Brzeziny
2. Miasto Konstantynów Łódzki 
3. Miasto Rawa Mazowiecka
4. Miasto Pabianice
5. Miasto Bełchatów
 
Czołowa dziesiątka gmin 
w województwie:
1. Gmina Kleszczów 
2. Gmina Ksawerów 
3. Gmina Rzgów 
4. Gmina Nowosolna 
5. Gmina Pabianice 
6. Gmina Stryków 
7. Gmina Rząśnia 
8. Miasto Brzeziny 
9. Miasto Konstantynów Łódzki 
10. Miasto Rawa Mazowiecka
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Piotr Wesołowski: Z czym się panu kojarzy 
liczba 51?
Robert Jakubowski: Z pieniędzmi, które 
mamy przeznaczone w budżecie Konstan-
tynowa na inwestycje. Konkretnie to 51 mi-
lionów złotych. Gdy w 2019 roku zostałem 
burmistrzem, pieniędzy na inwestycje było 
10 razy mniej.

Najważniejsze inwestycje w ubiegłym 
roku?
Żłobek. Pozwolił rodzicom na godzenie ży-
cia zawodowego z prywatnym. Od ponad 
60 lat w Konstantynowie było tylko 20 
miejsc w żłobku. Teraz mamy prawie 70. 

Myślałem, że powie pan o starszych dzie-
ciach i skateparku. Dzięki mediom społecz-
nościowym stał się sławny w całej Polsce. 
Codziennie go mijam i cieszę się, że jest 
tam mnóstwo młodzieży. Nawet zimą. Ten 
projekt był realizowany tuż po zniesieniu 
obostrzeń związanych z COVID-19. Dzie-
ciaki nauczyły się spędzać czas w domu, 
nie chciały odejść od komputera. Zmienił to 
skatepark. 

To kolejne pytanie, pozornie matematycz-
ne. Liczba 43?
Oczywiście linia tramwajowa. Ambicją na-
szego samorządu  było, żeby tramwaj po-
wrócił. Na początku kadencji usłyszałem, 
że stan infrastruktury tramwajowej zagraża 
katastrofą w ruchu lądowym. Nie poddali-
śmy się, bo tramwaj to rozwiązanie bardziej 
ekologiczne niż autobus. Poza tym jest zde-
cydowanie szybszy. 

Kiedy będzie można nim pojechać do Łodzi?
Najpóźniej 31 grudnia tego roku, z krań-
cówki przy placu Wolności. Nad przebie-
giem trasy będziemy jeszcze dyskutowali. 
Najważniejsze, że tramwaj powróci.

Bilety będą łódzkiego MPK?
Tak. Ważna uwaga, bez podstref dla biletów 
czasowych. Jeden bilet wystarczy na prze-
jazd. Tylko dla migawek obowiązywać bę-
dzie strefa 2.

O mieście, inwestycjach i... bieganiu

Jaka jest najważniejsza inwestycja oprócz 
tramwaju? 
Rozbudowa Szkoły Podstawowej nr 1. Cho-
dzi o budowę pełnowymiarowej hali spor-
towej, planetarium i kilku pracowni tema-
tycznych.

Pan nazywa ją nawet Mini Centrum Nauki 
Kopernik. 
Tak. Szkoła ma tradycję nauczania języków, 
dlatego wyposażymy ją w profesjonalne 
laboratoria językowe. Będzie też laborato-
rium matematyczno-fizyczne z elementami 
robotyki. Przyszedł nam też do głowy po-
mysł, aby połączyć to z astronomią i fizyką.  
Całość będzie funkcjonować pod nazwą 
Fun Laboratory.

Sportowców i kibiców 
najbardziej jednak ucie-
szy hala sportowa?
Też tak uważam, bo 
mamy sukcesy w spo-
rcie. Postawimy przede 
wszystkim na piłkę ręcz-
ną. 

Ile to będzie w sumie 
kosztowało?
Prawie 30 milionów zło-
tych. Takiego projektu in-
westycyjnego nie było w 
historii Konstantynowa. 

Mnie się podoba, że 
miasto będzie popra-
wiać chodniki. Z nich 
korzystają wszyscy. Poza 
estetyką ważne w tym 
przypadku jest bezpie-
czeństwo, szczególnie 
starszych osób.  
Pełna zgoda. Zdobyli-
śmy także zewnętrzne 
pieniądze na moderniza-
cję dróg. W tym roku na 
pewno czterech. Oprócz 
nich również powstaną 
chodniki. 

Jako łodzianin zazdroszczę tych chodni-
ków, ale też imprez. Szczególnie Między-
narodowego Festiwalu Folklorystycznego 
POLKA. Wielu moich znajomych na Face-
booku zamieszczało zdjęcia i relacje z tego 
wydarzenia – najbardziej kolorowej imprezy 
w województwie. 
Nic nie dzieje się bez przyczyny. Klika lat 
temu jeszcze jako wicestarosta pabianicki 
zostałem oddelegowany do wzięcia udziału 
w tej imprezie. Nie za bardzo wiedziałem, co 
to jest za festiwal. Byłem zachwycony. Po-
myślałem wtedy, że jeśli będę miał wpływ 
na to, co dzieje się w Konstantynowie, to 
zrobię wszystko, aby festiwal pojawił się  
u nas. Udało się. 

Z Robertem Jakubowskim, burmistrzem Konstantynowa Łódzkiego  
rozmawia Piotr Wesołowski – dziennikarz, wykładowca akademicki,  
laureat nagrody „Dziennikarz Roku 2010” przyznanej przez „Galę 
Biznesu”. 
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O mieście, inwestycjach i... bieganiu

LUDZIE

Byłem, widziałem, biję brawo.
Zapewniam, że artyści z całego świata przej-
dą w pięknym korowodzie także w tym roku.

W całej aglomeracji olbrzymią popular-
nością cieszą się koncerty z okazji Święta 
Miasta. Tysiące osób bawiło się przy mu-
zyce Kamila Bednarka, Feel, Zakopowera  
i również Zenka Martyniuka.
Ile osób, tyle gustów. Chcemy, żeby każdy 
znalazł coś dla siebie. 

Z Facebooka dowiedziałem się, że dużo 
pan biega i spędza sporo czasu na siłowni. 
To szukanie przestrzeni, w której mamy 
poczucie, że robimy coś tylko dla siebie. 
O szóstej rano, gdy zaczynam bieg, jestem 
sam ze swoimi myślami. Wtedy i na siłowni 
przychodzą mi do głowy najlepsze pomysły. 

Jaki najdłuższy dystans pan przebiegł?
17 kilometrów. 

Facebook przydał się 
panu bardzo, gdy rozpo-
czął batalię z Kolejami 
Dużych Prędkości, które 
miały przeciąć miasto na 
pół. 
Nie zdawałem sobie 
sprawy, jaka jest siła me-
diów społecznościowych. 
Wróciliśmy ze spotkania u 
ministra Horały, u które-
go protestowaliśmy jako 
pierwsza gmina w Pol-
sce. Okazało się, że moje 
krótkie wystąpienie na 
Facebooku miało ponad  
20 tysięcy odsłon. Dzięki 
mediom społecznościo-
wym mogliśmy zaan-
gażować mieszkańców 
Konstantynowa. Ja i moi 
współpracownicy stali-
śmy się twarzą protestu, 
ale nie byłoby sukce-
su, gdyby nie wsparcie 
mieszkańców. 

Dziękuję za rozmowę.  
8 lipca widzimy się na 
POLCE, a w grudniu prze-
jedziemy się tramwajem. 

Prognozowane dochody gminy wynio-
są 121 335 530,68 złotych, a wydatki 
136 442 296,96 złotych. Na inwesty-
cje Konstantynów Łódzki przeznaczy 
blisko 51 milionów złotych. Aż 60% 
tej kwoty stanowi dofinansowanie, 
które gmina pozyskała  
z zewnętrznych źródeł  
– unijnych i krajowych. 

13 970 000 złotych 
będzie pochodziło  
z emisji obligacji. Prio-
rytetem jest konty-
nuacja dwóch dużych 
projektów – moderni-
zacji linii tramwajowej 
i budowy bazy sporto-
wo-edukacyjnej przy 
SP nr 1, ale dotacje  
z Polskiego Ładu po-
zwolą również na po-
prawę infrastruktury 
drogowej i wodno-ka-
nalizacyjnej. Planowane są remonty 
m.in. ul. Bocznej, Pawlikowskiej-Ja-
snorzewskiej, Kosynierów i Bema oraz 
przebudowa oczyszczalni ścieków na 
Rszewie.  

Budżet na 2023 rok 
przyjęty jednogłośnie

Rekordowe środki na 
INWESTYCJE w 2023 r.

Dużą część wydatków pochłonie oświa-
ta. Łącznie na funkcjonowanie szkół  
i przedszkoli miasto wyda blisko 34 miliony 
złotych, z których tylko 14 milionów zło-
tych otrzyma w ramach subwencji oświa-
towej. Resztę, czyli prawie 20 milionów 

złotych, będzie trzeba do-
łożyć z gminnego budżetu.

Ten rok nie będzie łatwy 
ze względu na inflację i ro-
snące ceny energii. Budżet 
został jednak zaplanowany 
realnie, jest odpowiednio 
zbilansowany oraz zabez-
piecza zarówno prawidło-
we, jak i prorozwojowe 
funkcjonowanie miasta.

- To będzie wyjątkowo 
trudny czas, ale nie re-
zygnujemy z ambitnych 
planów. Zaproponowane 
przez nas rozwiązania za-

pewnią stabilizację. Jednocześnie kwota, 
jaką zamierzamy przeznaczyć na inwesty-
cje, jest rekordowa w historii Konstanty-
nowa Łódzkiego – powiedział burmistrz 
Robert Jakubowski.

Nie rezygnujemy 
z ambitnych  
planów.  
Zaproponowane 
przez nas  
rozwiązania  
zapewnią  
stabilizację. 
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INWESTYCJE

INWESTYCJE 
od początku kadencji

Co już udało nam się zrobić?
1. Budowa skateparku
2. Budowa strefy workout
3. Budowa hali sportowej w standardzie 

budownictwa pasywnego przy SP2
4. Budowa żłobka
5. Przebudowa Przedszkola nr 3 BAJKA
6. Przebudowa targowiska miejskiego
7. Remont sali widowiskowej MOK
8. Remont budynku MOK 
9. Remont sali ślubów USC
10. Utworzenie terenów zielonych wraz 

 z bazą edukacyjną (skwery Hubala)
11. Rozbudowa placu zabaw wraz  z zada-

szeniem membranowym

12. Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki 
Odpadów Komunalnych

13. Przywrócenie równowagi ekologicznej 
 w zbiorniku wodnym CSiR

14. Remont w SP1 (Łódzka 117)
15. Remont w SP5
16. Budowa wodociągu m.in. ul. Południowa, 

Mickiewicza, Działkowa, Rszewska, Let-
niskowa, Leśna, Młynarska, Moniuszki

17. Ciepłociąg os. Sucharskiego
18. Kanalizacja os. Kilińskiego
19. Plac zabaw w Ośrodku nad Stawem
20. Budowa zatok parkingowych  

ul. Łódzka

Ponadto: 
Remonty ulic/oświetlenie: 
Sucharskiego, Słowackiego,  Daszyńskie-
go, Srebrzyńska, Młynarska, Chmielna, 
Browarna, pl. Wolności, Nasienna, Sien-
kiewicza, Łanowa, Słodowa, Warzywnicza, 
Piłsudskiego,  Spółdzielcza, Kopernika, Ko-
lejowa, Niesięcin, Nadrzeczna, Pułaskie-
go, Ułanów, Kosynierów, Łanowa, Mała,  
 1 Maja, Nad Jasienią, Jęczmienna.
Utworzenie ekopracowni  w Przedszkolu  
nr 2 i nr 3 BAJKA  oraz w SP2.

A co jeszcze przed nami?
A. Modernizacja torowiska tramwajowego  w Kon-

stantynowie Łódzkim
B. Budowa bazy sportowo–edukacyjnej przy SP1
C. Budowa miasteczka ruchu drogowego przy 

SP1 (Srebrna)
D. Poprawa infrastruktury terenu  popegeerow-

skiego Rszew
E. Remont ul. Dolnej 
F. Remont ul. Kątnej

G. Budowa ul. Bema
H. Budowa ul. Kosynierów
I. Remont ul. Bocznej
J. Remont ul. Pawlikowskiej -Jasnorzewskiej
K. Budowa zatok parkingowych  – al. Kombatantów
L. Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego  wokół 

grodziska Rszew
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LUDZIE

Piotr Wesołowski: Jak długo pan miesz-
kał w Konstantynowie Łódzkim?
Tomasz Karauda: Przez mniej więcej 
dwa lata. Wyprowadziłem się w ubie-
głym roku. Sam Konstantynów wspo-
minam bardzo dobrze. Ja nazywam go 
Kanzas. Lubiłem ten moment, gdy wjeż-
dża się do miasta i jedzie jego środkiem. 
Wtedy mija się niskie zabudowania, któ-
re bardzo ładnie wyremontowano. Po-
dobało mi się tam ze względu na spokój, 
ale nie taki jak na wsi. Nie czułem tam 
tego wielkomiejskiego pędu. Wieczora-
mi często śpiewając, okrążałem park ze 
stawem, przy którym siedzieli wędkarze.

Biegał pan w tym parku?
Biegałem, spacerowałem. To było miej-
sce ważnych refleksji, wzruszeń. 

W czasie, gdy mieszkał pan w Konstanty-
nowie, stał się pan postacią telewizyjną. 
To prawda. Czas pandemii i mojej więk-
szej rozpoznawalności zaczął się wtedy. 
Zawsze będzie mi bliski jako moment 
przełomowy. Wówczas poznałem prze-
cież miłość swojego życia. 

To pani jest z Konstantynowa?
Nie. Z Warszawy, ale często do Konstan-
tynowa przyjeżdżała i bardzo jej się tu po-
dobało. We wrześniu bierzemy ślub.

Serdecznie państwa 
Dobrodziejów pozdrawiam
Rozmowa z dr. Tomaszem Karaudą, lekarzem Kliniki Pulmonologii  
Uniwersyteckiego Szpitala Klinicznego im. Norberta Barlickiego nr 1 w Łodzi.

Park i staw to pana ulubione miejsca 
w Konstantynowie?
Zdecydowanie tak. Jestem wierzący, ile-
kroć modliłem się w sercu, to właśnie 
chodząc wokół tego stawu. Konstanty-
nów jest dla mnie miejscem szczególnym, 
bo mieszkając w nim, zdałem egzamin 
specjalizacyjny. To był bardzo ważny krok 
w moim życiu. Dobrze mi się tam uczyło 
do tego bardzo trudnego egzaminu. 

Gdzie pan mieszkał w Konstantynowie?
Przy ulicy Moniuszki. Mieszkałem tam 
na drugim piętrze i miałem widok na 
słońce zachodzące nad Konstantyno-
wem. Do dziś go pamiętam i trochę za 
nim tęsknię. Wynajmowałem mieszka-
nie u państwa Dobrodziejów. Cudowni 
ludzie, znani w okolicy. Bardzo fajnie mi 
się tam mieszkało, a oni byli bardzo wy-
rozumiali, bo w czasie COVID 19 często 
podjeżdżały do mnie różne stacje tele-
wizyjne. Serdecznie państwa Dobro-
dziejów pozdrawiam. Pozdrawiam też 
burmistrza miasta, pana Jakubowskiego. 
Fantastyczny, młody, bardzo dynamicz-
ny. Z pasją podchodzi do tego, co robi. 
Takich ludzi jest niestety coraz mniej. 
Życzyłbym sobie w Polsce więcej osób 
na poziomie zarządzania, władzy, którzy 
mają tyle serca do tego, co robią. 

Dojazd do Łodzi był problemem?
W godzinach szczytu niestety tak. Nie ma 
za to kogo winić, po prostu jest tylko jed-
na droga z Łodzi. 

Gdyby był tramwaj z Konstantynowa, to 
jeździłby nim pan do pracy?
Na pewno. Wziąłbym książkę, usiadł  
w tramwaju i spokojnie sobie poczytał. 
To byłoby dla mnie wygodniejsze. Kiedy 
jeździłem motocyklem, to było O.K., ale 
autem już był problem. Wiem, że to po-
łączenie ma wrócić. Gratuluję Konstan-
tynowowi tego tramwaju. To będzie po-
tężne wsparcie dla miasta.

Tomasz Karauda jako 
dziecko pragnął zo-
stać strażakiem. Gdy 
miał pięć lat trafił do 
szpitala z ciężką cho-
robą płuc. Mały Tomek 
spędził trudne dwa lata 
w szpitalu, na szczęście 
wyszedł z tego cało. 
Wtedy poczuł, że ma 
dług do spłacenia. 
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Uczniowie konstantynowskich podstawówek biorą udział w cyklu szkolnych zawo-
dów sportowych „Aktywny Kanzas”, próbując swoich sił w różnych dyscyplinach. Do 
tej pory Centrum Sportu i Rekreacji zorganizowało zawody w pływaniu, turnieje pił-
ki ręcznej, siatkowej i koszykówki. Dzieci rywalizują w dwóch kategoriach wiekowych 
– roczniki 2010 i młodsze oraz 2008-2009. W rozegranych w styczniu meczach ko-
szykówki najwięcej sukcesów przypadło w udziale SP nr 5. Chłopcy z piątki zaję-
li pierwsze miejsca w obu kategoriach wiekowych, natomiast dziewczęta triumfowały  
w starszych rocznikach. Na drugim miejscu uplasowały się drużyny z SP nr 2, a na trze-
cim z SP nr 1. W najmłodszej grupie najlepsze były dziewczynki z dwójki.

- W kolejnych miesiącach będziemy kontynuowali ten cykl i wprowadzali nowe dyscy-
pliny. Chcemy też zachęcić do aktywności fizycznej młodsze dzieci, dlatego niedługo 
odbędą się zawody w grach i zabawach dla uczniów najmłodszych klas oraz olimpia-
da przedszkolaków, a w czerwcu, na podsumowanie, zorganizujemy olimpiadę także dla 
dzieci i młodzieży szkolnej – mówi Łukasz Stencel, dyrektor CSiR.
Co ważne, imprezy wpisują się w harmonogram rozgrywek powiatowych – igrzysk dzieci 
i młodzieży. Nasze szkoły zdobywają punkty do klasyfikacji i mogą rywalizować na szcze-
blu wojewódzkim czy nawet ogólnopolskim. Do organizacji zawodów chętnie włączyły 
się konstantynowskie szkoły i kluby sportowe.

Radni zapraszają 
na dyżury

Od stycznia wznowione 
zostały stacjonarne dy-
żury radnych miejskich. 
Harmonogram spotkań 
znajdziecie na naszej stronie konstanty-
now.pl, pod kodem QR oraz w Urzędzie 
Miejskim.

Zdały śpiewająco
Wielkie gratulacje należą się paniom: 
Magdalenie Kolasie z Przedszkola nr 1 
oraz Kindze Szymczak i Paulinie Kocik-
-Jurek z Przedszkola nr 3 BAJKA. Po 
zdaniu egzaminu są już nauczycielami 
mianowanymi. 

Pieniądze dla klubów  
sportowych

8 klubów ubiega się o dotację z gminy 
na działania z zakresu sportu. Do po-
działu jest 400 tysięcy złotych.

To nie w Vegas, to w Kanzas!
W minionym roku na ślub cywilny  
w naszym USC zdecydowały się 74 pary,  
w tym aż 51 spoza Konstantynowa 
Łódzkiego. To nie dziwi, bo wyremon-
towana sala prezentuje się elegancko  
i nowocześnie.

Lena i Maja znowu na topie
Franciszek i Ignacy – w naszym mieście to 
właśnie te imiona były najczęściej nada-
wane chłopcom, którzy przyszli na świat 
w 2022 roku. Rok wcześniej „królował” 
Aleksander. Wśród dziewczynek nadal 
najbardziej popularne były Lena i Maja.

Oczytany Konstantynów
W zeszłym roku aż 2,5 tysiąca osób sys-
tematycznie odwiedzało naszą bibliote-
kę. W sumie wypożyczyliśmy blisko 40 
tysięcy książek, a sam księgozbiór po-
większył się o ponad tysiąc nowości. To 
bardzo dobry wynik! 

Powiat docenił naszych  
sportowców i ich trenerów

Nagrody za wysokie wyniki sportowe 
otrzymali Kamil Michalak i Maria Ka-
rolak z KKS „Włókniarz” oraz Bartosz 
Skóra z UKS „Piątka”, który został jed-
nocześnie uhonorowany tytułem Za-
wodnika Roku 2022. Powiat wyróżnił 
także nasze pływaczki i pięcioboistki 
z „Piątki” - Marię Peiko, Natalię Gło-
gowską, Maję Głogowska i Antoninę 
Sulak. Szczególne gratulacje należą się 
Tomaszowi Kotusowi, który z rąk sta-
rosty odebrał tytuł Trenera Roku 2022. 
Nagrodzeni zostali też Jerzy Jaśniak, 
Robert Bujnowicz i Robert Żołądek. 
Nagrody i wyróżnienia przyznawane 
są co roku przez Zarząd Powiatu Pa-
bianickiego po zasięgnięciu opinii Po-
wiatowej Rady Sportu.

Aktywnie w Kanzasie
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Inwestujemy  
w kulturę
Właśnie zakończył się remont budynku 
galerii przy ul. Jana Pawła II 9. Wkrótce 
powrócą tam warsztaty artystyczne pro-
wadzone przez instruktorów MOK-u. Co 
jeszcze będzie się tam działo?
- Odnowiona przestrzeń daje nam wie-
le możliwości, bo w pomieszczeniach 
zamontowaliśmy nowy system wysta-
wienniczy i oświetlenie. Chcemy zapro-
ponować mieszkańcom naszego mia-
sta ciekawe wystawy i poszerzyć ofertę 
warsztatów – mówi Lena Podsiadła, dy-
rektor ośrodka kultury.
Remont nie byłby możliwy, gdyby nie do-
tacja z budżetu miejskiego oraz Minister-
stwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 
Całość kosztowała 239 tysięcy złotych,  
w tym 100 tysięcy złotych wyłożyło miasto. 

Pomieszczenia warsztatowe zostały od-
nowione, a toaleta dostosowana do po-
trzeb niepełnosprawnych. Wydzielono 
też szatnię, zamontowano nowe schody, 
wymieniono stolarkę okienną i wyremon-
towano dach.
Ale to nie jedyna „kulturalna” inwestycja. 
Dzięki dotacji z gminnej kasy w bibliote-
ce udało się wymienić mocno wysłużone 
drzwi wejściowe na parterze i pierwszym 
piętrze. MBP otrzymała na ten cel 50 ty-

sięcy  złotych. Budynek jest wpisany do 
gminnej ewidencji zabytków i podlega 
nadzorowi konserwatora, dlatego każdy 
remont wymaga zachowania oryginalne-
go, historycznego wyglądu. 
- Procedura nie była łatwa ze względu na 
bardzo szczegółowe wytyczne – przyzna-
je Anna Walczak, dyrektor MBP. – Nowe 
drzwi zostały zrobione na specjalne za-
mówienie, a ich projekt musiał zatwier-
dzić konserwator.

Jeśli zawarliście związek małżeński w 1973 roku lub wcze-
śniej i mieszkacie w Konstantynowie Łódzkim, to odznacze-
nie jest dla Was!

Zapraszamy małżeństwa z co najmniej 50-letnim stażem, 
które chciałyby otrzymać medale za Długoletnie Pożycie 
Małżeńskie, a dotąd nie zostały uhonorowane. Powinny one 
zgłosić się do Urzędu Stanu Cywilnego. Wnioski można skła-
dać do 30 kwietnia 2023 r.

Chcesz zrobić niespodziankę rodzicom lub dziadkom, składa-
jąc wniosek w ich imieniu? Pamiętaj, że będziesz potrzebować 
ich zgody. Warunkiem rozpoczęcia procedury nadania odzna-
czeń jest zgłoszenie przez jubilatów woli ich otrzymania.

Po więcej informacji zadzwoń tel. 42 211 62 37.

16 marca 2023 roku Konstantynów Łódzki będzie gościł wy-
bitnych naukowców, pedagogów, psychologów i psychote-
rapeutów, którzy przybliżą nam temat e-uzależnień. Poroz-
mawiamy o coraz większej cyfryzacji naszego życia, o tym, 
czym jest problematyczne używanie Internetu i jakie znacze-
nie mają w życiu nastolatków media społecznościowe. Swój 
udział w spotkaniu zapowiedzieli m.in. prof. UAM dr hab. 
Jacek Pyżalski, dr hab. prof. UŁ Katarzyna Walęcka-Maty-
ja, pedagog i psychoterapeuta Tomasz Bilicki oraz Aleksan-
dra Miklaszewska – psycholog ze Szkoły Podstawowej nr 1  
w Konstantynowie Łódzkim.

Konferencja będzie transmitowana na żywo 
na naszym oficjalnym profilu na Facebook’u 
(fb.com/miasto.konstantynowlodzki). Będzie 
ją można także odtworzyć w serwisie You 
Tube. Serdecznie zapraszamy do oglądania!

Medale z okazji 
Złotych Godów

Będziemy rozmawiać  
o behawioralnych uzależnieniach 
dzieci i młodzieży

Fo
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W listopadzie urząd miejski zrobił rozezna-
nie potrzeb mieszkańców na zakup tańsze-
go węgla. Okazało się, że było ono duże, bo 
w składach tego surowca brakowało, albo 
był on bardzo drogi. Osta-
tecznie miasto podpisało 
umowę z Polską Grupą 
Górniczą S.A. i w połowie 
grudnia do Konstantynowa 
dotarł pierwszy transport. 

Kto mógł kupić tańszy wę-
giel? Osoby, które jako głów-
ne źródło ciepła w Central-
nej Ewidencji Emisyjności 
Budynków wskazały piec 
opalany węglem i otrzymały 
dodatek węglowy z MOPS. 
Cena jednej tony wynosiła  
2 tysiące zł niezależnie 
od rodzaju i wielkości su-
rowca. Dodatkowo konstantynowianie nie 
musieli samodzielnie załatwiać transportu 
i za niego płacić, bo bezpłatne dowozy 

Nikogo nie odesłaliśmy z kwitkiem

Konstantynów 
Łódzki przystąpił 
do systemu dys-
trybucji węgla  
w preferencyj-
nych cenach. 

realizowało Przedsiębiorstwo Komunalne 
Gminy Konstantynów Łódzki Sp. z o.o. 

Węgiel, który mieszkańcy mogą kupić od 
gminy, pochodzi z pol-
skich kopalń i jego jakość 
nie budziła żadnych za-
strzeżeń. Niestety, naj-
dłużej na dostawę mu-
sieli czekać właściciele 
pieców na ekogroszek, 
którego, pomimo zło-
żonego przez urząd za-
mówienia i wysyłanych 
ponagleń, brakowało. 
Jego dostawa dotarła do 
naszego miasta tuż przed 
nowym rokiem. Teraz za-
mówienia realizowane 
są na bieżąco. Wszyscy, 
którzy złożyli wnioski, 

węgiel otrzymają. Urzędnicy informują  
o możliwości zakupu zgodnie z kolejno-
ścią zgłoszeń. 

W naszym urzędzie tematem za-
opatrzenia mieszkańców w węgiel 
zajmują się pracownicy Referatu 
Ochrony Środowiska: Agnieszka 
Gruszczyńska, Wincenty Kołacz  
i Tomasz Pawlaczyk. 
Kontakt:  
tel. 42 211 11 73 wew. 155 lub 
128, srodowisko@konstantynow.pl

Kosztowała ponad 1,1 
mln zł i zastąpi wy-
służonego Mercede-
sa GBA 2/20 z 1999 
roku. OSP pozyska-
ła na nią 400 tys. zł  
z Krajowego Systemu 
Ratowniczo-Gaśni-
czego oraz 100 tys. zł 
z Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospo-
darki Wodnej. Brakują-
ce 600 tys. zł dołożyło 
miasto. 

Nowy wóz to tzw. 
średni samochód ra-
towniczo-gaśniczy. 
Specjalnie dla naszej 
straży wyprodukowała 
go firma SZCZĘŚNIAK 
z Bielska-Białej. Lista 
sprzętów, które ma na 
wyposażeniu jest dłu-
ga. Posiada wszystko, 
co potrzebne do pro-

Nowiutka Scania 
w służbie OSP Konstantynów

wadzenia akcji gaśniczych i ratowniczych, 
łącznie z defibrylatorem AED.  

Pojazd wjechał do Konstantynowa w tra-
dycyjnej eskorcie innych wozów z zaprzy-
jaźnionych OSP, a nasi strażacy nie kryli 
radości z nowego nabytku. 
- Ten samochód jest przede wszystkim 
dla mieszkańców i to im będzie służył,  
a my cieszymy się, że bardzo pomoże nam  
w służbie – mówił Radosław Ludwisiak, 
prezes OSP Konstantynów.

W zeszłym roku do różnego rodzaju 
zdarzeń OSP Konstantynów wyjeżdżała  
w sumie 260 razy, w tym do 44 poża-
rów. Druhowie udzielili pierwszej pomo-
cy 31 poszkodowanym. Nowa Scania jest 
przede wszystkim bezawaryjna, pozwala 
na szybkie i bezpieczne dotarcie do miej-
sca wezwania. Oprócz wozów bojowych  
i transportowych OSP posiada też dra-
binę mechaniczną na podwoziu IVECO, 
quada i ratowniczy ponton. Dzięki temu 
mieszkańcy naszego miasta mogą czuć się 
bezpiecznie. Fo
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Klaudia jest uczennicą 8 klasy Szkoły Podstawowej nr 1 
w Konstantynowie Łódzkim. Ma wiele pasji, które ją 
fascynują. Poświęca im cały swój wolny czas, którego 
ciągle ma za mało. 
Hobby, które ją relaksuje i rozwija to czytanie książek,  
a ulubionymi autorkami Klaudii są Erin Hunter i Isa-
bel Sterling. Lubi poznawać nowe historie, a gdy czyta 
przenosi się w inny, przedstawiony świat, najczęściej 
fantasy - to jej ulubiony gatunek. Drugą pasją dziew-
czynki, która sprawia jej wiele radości, jest rysowanie. 
Na tę rozrywkę znajduje czas głównie w weekendy.  
W przyszłości chciałaby zostać grafikiem komputerowym.
Dodatkowo uwielbia jazdę konną, która jest jedynym 
sportem, jaki jej się kiedykolwiek podobał. Najwięk-
szym marzeniem Klaudii jest posiadanie własnego 
konia. Lubi słuchać muzyki i poznawać nowych, mniej 
popularnych artystów. 

Kaja swoją przygodę z tańcem roz-
poczęła w przedszkolu. Już od 
maluszka wykazywała duże zain-
teresowanie stylem hip hop. Do 
dzisiaj to jemu poświęca najwię-
cej czasu choć inne style nie 
są jej obce. Przez prawie 8 lat 
swojego tanecznego życia ma 

na swoim koncie dużo osiągnięć, 
co potwierdzają medale, puchary  

i dyplomy. Obecnie jest podopieczną 
Łódzkiej Szkoły Tańca – Egurrola Dan-

ce Studio, pod patronatem której bierze 
udział w wielu turniejach rangi ogólnopolskiej  

i światowej. 10-latka jest już dwukrotną Mistrzynią Polskiej Fe-
deracji Tańca WADF oraz Championem wewnętrznej Ligi EDS  
w kategorii solo do lat 10.
Od zawsze jej marzeniem był udział w telewizyjnym programie You 
Can Dance, dlatego gdy tylko się pojawiła możliwość wzięcia udziału 
w castingach z udziałem dzieci do tego programu, zrobiła to! Ciężką 
pracą, wytrwałością i uporem spełniła swoje marzenie – przeszła ca-
sting i zachwycając jurorów, otrzymała Bilet do Szkoły Tańca. 

Młodzi zdolni

Kaja Ilska

Klaudia Łukaszewska

Lena 
Dziwisińska

Lenka ma 10 lat i cho-
dzi do 4 klasy w Szko-
le Podstawowej nr 1.
To artystyczna dusza - 
jej pokój od najmłod-

szych lat udekorowa-
ny był ogromną liczbą 

prac plastycznych, tech-
nicznych, dzieł z koralików  

i wszelkich mas rzeźbiarskich.
Lena jest bardzo kreatywna, 

i jak sama mówi, rysowanie, malo-
wanie i słuchanie muzyki jednocześnie, to jej 
sposób na odpoczynek.
Swoją przygodę zaczęła dzięki babci, która za-
prowadziła ją jako 5-latkę na zajęcia plastyczne 
w MOK. Od początku bardzo jej się spodoba-
ło, ale dopiero gdy trafiła do grupy pani Wiesi 
Cieślik, rozwinęła skrzydła. Pani Wiesia to dla 
niej duży autorytet, motywator i źródło inspi-
racji. Od ponad 3 lat Lenka zdobywa nagrody  
w konkursach regionalnych i ogólnopol-
skich. Jest wielką dumą dla rodziców. Sty-
pendium burmistrza pozwoli jej na kupno 
profesjonalnych akcesoriów plastycznych. 
To bardzo uśmiechnięta i aktywna dziew-
czynka. Trenuje krav magę, pływanie, lubi 
jazdę na rowerze i rolkach. Uwielbia też krę-
cić filmy i piosenki ze swoja przyjaciółką 
Alą. Uczy się języka hiszpańskiego, marzy  
o wycieczce do Barcelony, a w przyszłości 
chciałaby zostać grafikiem w Disneyu i kre-
ować nowe postaci.

Burmistrz Konstantynowa Łódzkiego ponownie przy-
znał stypendia najzdolniejszym młodym artystom. 
Wyróżnieni zostali ci, którzy aktywnie brali udział  
i zdobywali nagrody w konkursach plastycznych i tanecz-
nych na szczeblu regionalnym, ogólnopolskim, a nawet 
międzynarodowym. Wszyscy są niezwykle utalentowani  
i wytrwale realizują swoje pasje. 
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Pola Nowak
Wyróżnienie w Ogólnopolskim Konkursie plastyczno-literackim „Nie czas 
na nudę” w ramach kampanii Zachowaj Trzeźwy Umysł, 2022 rok

Konstancja Bakus
Nagroda w Konkursie Plastycznym „Moja Ojczyzna oczami małego i duże-
go patrioty”, Legnica 2022 rok
III miejsce w Konkursie „Wycinanka na Święto Niepodległości” 
Szkoła Podstawowa nr 1 w Konstantynowie Łódzkim, 2022 rok

Monika Witek
Wyróżnienie w Ogólnopolskim Konkursu Plastycznym „Piękno lasów pol-
skich” Będzin, 2022 rok 
Udział w Ogólnopolskim Konkursie Plastycznym „Anioł - muśnięcie skrzydeł”, 
Udział w Ogólnopolskim Konkursie Plastycznym „Spójrz okiem artysty  
- Joan Miro”

Kalina Rędzikowska
III miejsce w kategorii do lat 12 w Ogólnopolskim Konkursie Breakdance, 
2022 rok

Marcin Lobka

Pozostali stypendyści

Amelia Osiecka

Amelia swoją przygodę z tańcem rozpoczęła jako małe dziecko – w wieku niespełna 3 lat pierwsze kroki 
taneczne postawiła w osiedlowej szkółce baletowej. Wtedy jeszcze taniec był tylko formą zabawy 
i spożytkowania nadmiaru energii. Niedługo później trafiła do Niepublicznej Szkoły Baletowej - 
Szkoły Sztuki Tańca w Łodzi. 
Obecnie, od 4 lat uczęszcza do zespołu Broadway Girls, gdzie sztuka tańca jazzowego łą-
czy się z elementami akrobatyki i aktorstwa. Tu wspólnie z zespołem dąży do budowania 
spektaklu taneczno–aktorskiego wystawianego corocznie na deskach dużej sceny Teatru 
Muzycznego w Łodzi. Uczestniczy także w zajęciach aktorskich i akrobatycznych. Nagrywa  
z zespołem teledyski i bierze udział w pokazach tanecznych wystawianych w teatrze Monopolis. 
Taniec stał się nieodzownym elementem życia Amelii. Ze zwykłej zabawy przerodził się  

w niezwykłą pasję, ucząc ją cierpliwości, 
pokory, samodyscypliny, ale również dając 
ogromne poczucie szczęścia i satysfakcji.

Natasza Stańczak 

Natasza uczęszcza do 4 klasy w Szkole Pod-
stawowej nr 1.
Jest finalistką regionalnego konkursu fotogra-
ficznego pt. „Różne oblicza piękna. Co robią 
kobiety żeby się podobać” zrealizowanego na 
podstawie m.in., albumu „Biżuteria Świata”.
Jest także finalistką ogólnopolskiej kampanii 
pt. „Zachowaj trzeźwy umysł”, w ramach któ-
rej przygotowała prace plastyczne pn. „Nie 
czas na nudę”. Brała udział w realizacji muralu  
w Ośrodku „Nad Stawem”.
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Marcin to marzyciel. Mały artysta, który często chodzi z „głową w chmurach”. Prawdopodob-
nie ciągle wymyśla nowe historie i obrazy, bo gdy trzeba coś narysować albo opisać, to sypie 
pomysłami jak z rękawa.
Uwielbia budować z klocków LEGO, najchętniej swoje własne konstrukcje. Budowanie  
z instrukcji bywa dla niego nużące. Jest bardzo przywiązany do swoich prac, a rozebranie 
budowli jest dla niego zawsze bardzo trudne. 
Rysując lub malując Marcin bardzo dba o szczegóły, a jednocześnie potrafi zadbać o kom-
pozycję całej pracy. Często nas zaskakuje swoimi pomysłami. Potrafi prostymi sposobami 

osiągnąć zdumiewające efekty. Marcin ma bardzo fajne poczucie humoru, które często wy-
raża w swoich pracach. Lubi rozmawiać o tym co rysuje, takie rozmowy jeszcze bardziej go 

inspirują. Momentami jest uroczo naiwny, ale ta dziecięca prostota i wrażliwość pozwalają mu 
dostrzegać świat przez „różowe okulary”.

Marcin, wraz z koleżanką z klasy, regularnie tworzy szatę graficzną do klasowego biuletynu „Info-
szemrak”. Bardzo chętnie uczęszcza na wszystkie zajęcia plastyczne organizowane w szkole, MOKu lub 

gdziekolwiek indziej. A kiedy wróci do domu zmęczony zajęciami to w ramach odpoczynku… rysuje.
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STYCZEŃ
• Uroczyście otwarto żłobek przy Przed-

szkolu nr 1.

• Radni zdecydowali się na zwiększenie 
kwoty na budowę skateparku. Przeciw 
głosował tylko Dariusz Stelmasiak.

• W Konstantynowie Łódzkim Wielka 
Orkiestra Świątecznej Pomocy zebrała 
prawie 137 tysięcy złotych.

• W wieku 60 lat zmarła Anna Sasko. 
Była radną Rady Miejskiej w Konstan-
tynowie Łódzkim w pierwszej kadencji 
samorządu (1990-1994), pełniła też 
funkcję sekretarza miasta w latach 
1994-1998.

LUTY
• Dodatkowe 3.300.000 złotych z Re-

gionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Łódzkiego na tramwaj 
dla Konstantynowa.

• Remont chodnika przy ulicy Daszyń-
skiego. Właśnie przy tej ulicy rodziców 
i dzieci przywitał nowy żłobek.

• Konstantynów pomaga uchodźcom  
z Ukrainy. Miejski Ośrodek Kultury  
i Miejska Biblioteka Publiczna zaprosiły 
na zajęcia dzieci i młodzież z Ukrainy. 
Заняття для дітей та підлітків.

MARZEC
• Dotacje dla klubów sportowych z Kon-

stantynowa – w sumie 400 tys. zł.

• Konferencja popandemiczna o trud-
nym powrocie dzieci do szkoły. 
Zapis konferencji  
dostępny po  
zeskanowaniu kodu: 

• Na Ukrainę wyruszył pierwszy transport  
z darami od mieszkańców Konstanty-
nowa. 

KWIECIEŃ
• Konstantynów podpisał umowę na 

remont linii tramwajowej nr 43. Na 
wspólnej konferencji prasowej poinfor-
mowali o tym prezydent Łodzi Hanna 
Zdanowska, burmistrz Konstantynowa 
Robert Jakubowski i wykonawcy prac.

• Urząd Miejski w Konstantynowie  
z tytułem „Przyjaznego urzędu”.

• Rozpoczął się remont chodnika na uli-
cy Kopernika.

• Zbigniew Macias, wybitny śpiewak 
operowy i musicalowy, oraz śp. Miro-
sław Golis „Zasłużeni dla Miasta Kon-
stantynowa Łódzkiego”.

MAJ
• Kwesta dla Miłoszka Rybickiego 

podczas rodzinnego pikniku. Miło-
szek przyszedł na świat 31 marca 
2021 roku z wadą serca pod posta-
cią zarośnięcia pnia płucnego z ubyt-
kiem przegrody międzykomorowej  
i naczyniami krążenia obocznego.

• Majówka strażacka. Konstantynów go-
ścił strażaków z całego powiatu. 

• Antonina Sulak brązową medalistką 
Mistrzostw Polski U17 w Trójboju No-
woczesnym w formule Laser Run.

• Festiwal rododendronów. Na pl. Wolno-
ści rozkwitło kilkaset rododendronów.

CZERWIEC
• Wotum zaufania i absolutorium dla 

burmistrza Konstantynowa przegłoso-
wane jednogłośnie. 

• Podpisanie umowy na budowę bazy 
sportowo-edukacyjnej przy Szkole 
Podstawowej nr 1.

• Maja Głogowska i Maria Peiko brązo-
wymi medalistkami Mistrzostw Polski 
w Dwuboju Nowoczesnym U14. 

• Ogólnopolski Turniej Tańca Towarzy-
skiego o puchar Burmistrza Konstan-
tynowa  „GABI CUP”.

• Zmarła Anna Krystyna Urbańczyk, zało-
życielka i wieloletni kierownik Zespołu 
Ludowego „Niesięcin”. Miała 83 lata.

Wydarzyło się w 2022 roku w Konstantynowie Łódzkim
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LIPIEC
• Wielki sukces Międzynarodowego Fe-

stiwalu Folklorystycznego „Polka”. Do 
Konstantynowa przyjechały zespoły  
z Rumunii, Kenii, Indii, Meksyku i Hisz-
panii. 

• Otwarcie skateparku. Od razu ruszyła 
wakacyjna szkoła jazdy na deskorolce.

• 2 000 000 złotych z Polskiego Ładu – 
skorzystają na tym mieszkańcy Rszewa.

SIERPIEŃ
• Mirosław Sobieraj, przedsiębiorca i spo-

łecznik oraz Robert Szklennik, pedagog, 
autorytet wielu pokoleń sportowców 
„Zasłużeni dla Miasta Konstantynowa 
Łódzkiego”.

• Zmarł dr Bogumił Pychyński, Honoro-
wy Obywatel Konstantynowa, radny 
siedmiu kadencji. Przez ponad 60 lat 
opiekował się zdrowiem mieszkańców 
naszego miasta.

WRZESIEŃ
• 50 nowych miejsc dla przedszkolaków  

w „Bajce”.

• Na Święcie Miasta zagrali m.in. Za-
kopower, Kamil Bednarek i Milano. 
Świetnie bawiło się kilkanaście tysięcy 
osób.

PAŹDZIERNIK
• Na Mistrzostwach Polski Młodzików 

do lat 15 w podnoszeniu ciężarów za-
wodniczka KKS Włókniarz Konstanty-
nów Łódzki Barbara Karolak zdobyła 
srebrny medal w kat. +81 kg. Osiągnę-
ła wynik 145 kg (81+64). 

• RUNda po Kanzasie – razem pobiegli-
śmy dla Miłoszka Rybickiego.

• Pierwsze śluby w wyremontowanej 
Sali Urzędu Stanu Cywilnego

• Poznaliśmy nowych Liderów Biznesu. 
Tytuły trafiły do S.I. ZGODA, Przychodni 
Weterynaryjnej Doktor Piotr, firmy Pie-
trzak-Kubiak, przedszkola „Magnolki”  
i sklepu Primus.

• Anna Dziedzic, wieloletni kierownik USC  
i KKS „Włókniarz” otrzymali tytuły „Za-
służonego dla Miasta Konstantynowa 
Łódzkiego”

LISTOPAD
• Zawodniczka KKS Włókniarz Konstan-

tynów Łódzki Maria Karolak została 
złotą medalistką Mistrzostw Polski  
w podnoszeniu ciężarów seniorek  
w kategorii  wagowej 76 kg.

 

• Projekt budżetu Konstantynowa na 
2023 rok złożony. Ponad 51 milionów 
złotych na inwestycje!

• Rozpoczął się remont torowiska tram-
wajowego. 

GRUDZIEŃ
• Konstantynów na drugim miejscu  

w województwie w rankingu Fundacji 
Rozwoju Demokracji Lokalnej wśród 
gmin o największym potencjale gospo-
darczym i społecznym.

• Bartosz Skóra multimedalistą letnich  
i zimowych Mistrzostw Polski oraz pół-
finalistą Mistrzostw Europy w kategorii 
seniorów.

• Nowoczesny samochód ratowniczo-
-gaśniczy rozpoczyna służbę w OSP 
Konstantynów.

• Budżet Konstantynowa na 2023 rok 
uchwalony jednogłośnie.

Wydarzyło się w 2022 roku w Konstantynowie Łódzkim



DZIĘKUJEMY!
Zebraliśmy 145 917, 73 złotych,
a to jeszcze nie jest ostateczna kwota!


